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Tall, dark, and handsome, the heir to the Earl of Hargate, Benedict Carsington, is
known for his impeccable manners and good breeding. Benedict knows all the rules
and has no trouble following them--until Bathsheba Wingate enters his life. Now, the
two must embark on a rescue mission that puts them in dangerous, intimate proximity.
Fortunately, Benedict is in perfect control--despite his mad desire to break all the rules.
Perfect control. Really.

作者介绍: 

本書名史榜

完美的攝政期羅曼史

《出版家週刊》：一位極度專業的作家，雀斯小姐為羅曼史寫作立下難以超越的標竿，
每一本書都勢將成為被珍藏的經典以及讀者的最愛，徹底偷取你的心。《惡棍侯爵》幾
乎高踞每一份「珍藏羅曼史」名單榜首，作者並以此書及《好個惹禍精》兩度贏得美國
羅曼史作家協會的Rita獎。

※ 讀者將深愛賓迪與蓓雪面臨他們不可避免的墮落時，那些可愛又幽默的衝突。

?《出版家週刊》 Publishers Weekly ?

＊ 獲頒「美國羅曼史作家協會Rita獎」

＊ 厚度與深度永遠得到讀者的珍藏。《書目雜誌》

＊《紐約時報》排行榜暢銷作家
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